
Ha Hans, Mirjam wil liefst vandaag de Staten informeren over06-07-2024 19:37
de wolvenwaarschuwing die op de website geplaatst zal worden. Morgen volgt mogelijk een

Ik heb gevraagd om de inhoud daarvan ook aan jou voor te leggen.memo.
Morgen sluit ik aan bij een intern overleg met Mirjam,06-07-2024 19:37

en inhoudelijk betrokken collega's.
Men zoekt nog een beetje naar de inhoud, maar.mogelijk komt06-07-2024 19:40

ook de rol van de.provincie (waaronder vergunningverlening) aan bod.
06-07-2024 20:07 cvdK Hans Oosters: Ha

vergunningsaanvraag van Den Treek voor afschot van de wolf. Wanneer wordt hierover besloten
en maakt die kans. Daarnaast gaan wij (versneld) door met de vergunningsaanvraag voor het
'negatief conditioneren'. Communicatie wordt nu vooral gericht op betrokken gemeenten en
TBO's vragen actief een 'aanlijngebod en eventueel aanlijnplicht' af te kondigen.

Will do. Fijn dat de wolf gewacht heeft tot aanmerci.

06-07-2024 20:48 cvdK Hans Oosters :

Aii. Ja. Veel plezier nog daar. Ondanks de wolf, formerly

Pfff...
Het valt niet mee...persbericht moet inderdaad veelcvdK Hans Oosters:

5 min vertraagd. Tot zo.
De wolf aanpakken? Dat gaat niet zomaar: 'Dit los jecvdK Hans Oosters:

niet met een geweer op' https://www.ad.nl/utrecht/de-wolf-aanpakken-dat-gaat-niet-zomaar -
dit-los-j e-niet-met-een-geweer-op~a44c917 8/

288 superartikei. Ook vandaag heb ik mijn werk weer naar10-07-2024 19:34 G. P .

moet zo blijven ook. het doel is om te voorkomen dat een wolf in het gebied zich daartoe

Een wolf viel een aangelijnde dwergpeodel aan die in de buurt van z'n welpen kwam. Dat is
natuurlijk gedrag en dus niet passend bij een probleemwolf. ,,Hoe enorm verdrietig ook voor

Maar wanneer is een wolf dan wel een probleemgeval? Vooral als het dier meermaals goed
beschermde (met roosters en hekken) dieren aanvalt of een gevaar voor mensen is. Dat is tot

Mede omdat een van de mannetjeswolven in het gebied (niet de aanvaller van afgelopen
zaterdag) geregeld mensen benadert met honden en ongewenst gedrag vertoont. Een
vergunningaanvraag voor 'negatieve conditionering' van deze wolf is ingediend. Dit betekent

zo vroeg mogelijk afschrikken, met als doel de wolf 'bang' te maken voor mensen.concreet:

Voor dit afschrikken wil de provincie Gelderland een paintballgeweer inzetten. Maar dat is
omdat de noodzaak niet is aangetoond. Utrechtvooralsnog door de rechter teruggefloten,

probeerde eerder een wolf in het gebied te zenderen, maar pogingen daartoe zijn gestaakt. De

de eigenaresse en voor eenieder die zich zorgen maakt over de aanwezigheid van de wolf", 
stellen Gedeputeerde Staten.

ontwikkelt. Dat stelt Gedeputeerde Staten, naar aanleiding van de zorgen en onrust die is 
ontstaan na een wolvenaanval afgelopen weekeinde.

08 : 13
17 : 53

13 : 11
13 : 12

06-07-2024 22:03 
known als Bram.

<Media weggelaten>
De beantwoording van de Statenvragen staat inmiddels in het

dusver niet het geval in de provincie Utrecht volgens de richtlijn. Om te voorkomen dat een 
van de nu bekende wolven in het gebied zich wel zo ontwikkelen, wordt toch gewerkt aan 
maatregelen.

eer en geweten gedaan! 
10-07-2024 20:10 - 
10-07-2024 20:14 -

PS wordt vanavond kort geïnformeerd over het incident en dat nadere info maandag volgt. 
Groet, 
Hans

Fijn als je morgen kan aanschuiven bij het overleg. Morgen wil Mirjam een bericht met nadere 
duiding aan de betrokken burgemeesters sturen. Wil jij via het kabinet regelen dat de goede 
e-mailadressen beschikbaar zijn.
Het is van belang dat VTH heel snel duidelijkheid geeft over het traject van de

SIS trouwens.
10-07-2024 20:14
11-07-2024 13:37

06-07-2024 20:30 -
het einde van mijn vakantie!

08-07-2024 
08-07-2024
korter
10-07-2024 
10-07-2024

cvdK Hans Oosters: Terechte prioriteiten ©
In de provincie Utrecht loopt geen probleemwolf rond en dat
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vergunning nu mikt op vangen, gevolgd door zenderen. Met als vervolgstap bij aanhoudend
ongewenst gedrag ook in Utrecht een paintballgeweer inzetten.

Ondertussen hebben de EU en het Hof van Justitie in Luxemburg vandaag de afschot van een
wolf in Tirol in Oostenrijk verboden. Daarvoor was door de provincie vergunning afgegeven
nadat het dier 20 schapen doodde. Maar die was illegaal is nu bepaald, vanwege de beschermde
status van de wolf in Europa. Ook de provincie Utrecht heeft daarom als wettelijke taak de

vangen en opzettelijk verstoren van wolven is verboden, tenzijwolf te beschermen. Doden,
hier een vergunning voor is afgegeven.

Oké; dank je!cvdK Hans Oosters:
Ik heb je net gemaild over een incident met een wolf op Den

naar verluid is een klein kind gebeten.Treek:

is in gesprek met de

ik ben na 17:30 bereikbaarcvdK Hans Oosters: Oké;
Ik heb jullie per email van zojuist een link gestuurd naar

16-07-2024 19:44 cvdK Hans Oosters: Ha

het crisisoverleg voorzit (Mirjam regelt dit via
om de organisatie in de reces periode juridisch en organisatie op

Dank voor je update. Goede ingrepen. en ik hadden16-07-2024 20:04
zojuist ook overleg over het stroomlijnen van het overleg. Dit sluit daar mooi op aan. Hij

voorgesteld dat een beperkte ambtelijke club aansluit bij het bestuurlijk
Ik zal door waarneming van dichter op de wolvenclub zitten en via die weg

mijn steentje proberen bij te dragen.

zal de overleggen vanaf nu voorzitten.

ook als we na het reces op volle sterkte zitten dan hebben we een gat tembt de wolf:

lijkt me nodig de club te versterken.Ja,
Goed overleg! werkt goed.
Ik hoop dat de vergunningenaanvragers en -

beoordelaars nu ook een been bijtrekken. Dan zou ik geruster zijn.
17-07-2024 21:14

niet bereikbaar is.

17-07-2024 21:15 Weet verder dat Gerolf morgenochtend gaat verzoeken om samen
met een collegelid pers (met camera)
17-07-2024 21:17 cvdK Hans Oosters:

een jong meisje en een wolf is binnen de provincie een crisisteam actief. Dit team staat in

Wij willen graag dat 
Mirjam vraagt

16-07-2024 20:10
16-07-2024 21:32

16-07-2024 21:34
17-07-2024 08:18

17-07-2024
17-07-2024
17-07-2024

11-07-2024 17:51
16-07-2024 14:08

16-07-2024 14:19
16-07-2024 16:14

16-07-2024 14:17
16-07-2024 14:18

08 : 44
10 : 52
10 : 58

morgen 
stas .

heeft aan 
overleg.

en Mirjam heeft om een overleg met een expert vanmiddag gevraagd. 
BSO over hun communicatie.

Na het wat chaotische overleg vanmiddag nog even met Mirjam gebeld. Volgende afspraken 
gemaakt:

In aanvulling op het persbericht inzake het incident met een wolf in Leusden dat u 
gisteravond via de griffier ontving geef ik u graag nog wat nadere informatie.
Sinds het incident van dinsdag 16 juli waarbij een confrontatie heeft plaatsgevonden tussen

een overleg vanaf 17.30h. Tot straks. 
16-07-2024 16:17 - cvdK Hans Oosters: Q

peil te houden door externe inhuur.
Ik heb Mirjam gesuggereerd deze week een brief te sturen aan de minister van LNV met een 
hulpvraag. Is het mogelijk om dit probleemgevend wolvenpaar te vangen en te verhuizen?

Groet,
Hans

te woord te staan.
Beste fractievoorzitters,

11-07-2024 13:38 -
11-07-2024 15:18 -
van de vergunningaanvraag.
voor te kunnen leggen.

cvdK Hans Oosters:
cvdK Hans Oosters:

Zeker.

288 dank voor, je update.
Ik dacht nog even na over de inzet op vergunningverlening

Heeft Mirjam contact gezocht met je? Ik begreep dat ze 
Ik heb inmiddels wel een reactie van haar op de brief voor de

cvdK Hans Oosters: Dank
cvdK Hans Oosters: door Anneke inmiddels in het zadel geholpen. Hij

Het AD gaat dit bericht vandaag plaatsen.
Mirjam gaat je bellen over de planning van de beoordeling 

De organisatie voorziet nu in de week van 26 augustus een besluit

cvdK Hans Oosters: 
Ja .

Waardeloos...eind van de middag even overleggen?
zet nu intern de lijnen uit om ergens toe te komen
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Sterk en mijzelf. Gedeputeerde Huib van Essen is op de achtergrond betrokken. Door de

Overijssel en Drenthe en BIJ12 over bijstand.
Op ons advies overweegt de burgemeester van Leusden, in overleg met landgoed Den Treek, een
noodverordening om het gebied waarin het wolvenpaar en de welpen zich waarschijnlijk
bevinden gesloten te verklaren. Het provinciaal advies om in een ruimer gebied toegang te

legitieme mogelijkheden om wolven die mens en dier te dicht naderen 'negatief te

een (recreatief) zeer intensief gebruikt gebied van een particuliere landgoedeigenaar hebben

inmiddels contact met ons gezocht. Nog deze week zal er bestuurlijk overleg zijn tussen

Ja, met Mirjam gesproken. Zij probeert nog iets van17-07-2024 21:20 cvdK Hans Oosters:

Oké, maar dan moet eerst de noodverordening afkomen.17-07-2024 21:21 cvdK Hans Oosters :
Huib is beschikbaar voor een eventuele persconferentie.

En ter info het bericht dat ik zojuist aan de17-07-2024 21:22 cvdK Hans Oosters:
fractievoorzitters heb gestuurd. Het persbericht 2 liet te lang op zich wachten...

Ik kom ook nog even met een reactie op de brief aan decvdK Hans Oosters:

288 goed bericht. Klein punt:

Kan jij aanschuiven bij Leusden?cvdK Hans Oosters:
Ik dacht al dat dat wellicht mijn kant op zou rollen.Ja .

De stas verzoekt om vanmiddag al te spreken. Zal ik hierop
terugduwen vanwege beschikbaarheid mirjam en bezigheden gerold?

Ja, Mirjam is vandaag niet beschikbaar
cvdK Hans Oosters: Misschien kan het wel morgenochtend

Primaop aanstaande noodbevel:
dat je dit doet. Dit is ook echt noodzakelijk. Als dit noodbevel komt dan zal ik acteren.

Gerolf was blij met aanwezigheid provincie bij het gesprek.
Jij ook eem goede.keus gemaakt wat betreft bellen

Mooi ! Fijn te lezen en super dat je er bij kon zijn!cvdK Hans Oosters:
Nu het advies van S&K nog even goed screenen wanneer het komt.

cvdK Hans Oosters: <Media weggelaten>
Is binnen. Nog niet gelezen. Ik stuur het door.
<Media weggelaten>

18-07-2024
18-07-2024
18-07-2024

beantwoording van de vragen van de PvdD is eerder al verstuurd, 
de beantwoording gewerkt.
18-07-2024 11:02
18-07-2024 11:19
18-07-2024 11:54

18-07-2024 11:57
18-07-2024 12:10
18-07-2024 12:11
18-07-2024 12:49
18-07-2024 14:31

14 : 34
14 : 34
14 : 34

de verdagingsbrief voor de 
Desondanks is sindsdien aan

vakantieperiode is de ambtelijke capaciteit beperkter dan normaal. Waar nodig wordt 
personeel extern aangetrokken en is er intensief overleg met de provincies Gelderland,

Doorgegeven.
Eerste reactie

17-07-2024 21:24 
staatssecretaris
17-07-2024 21:40

mijden blijft onverkort van kracht. Wij gaan er vanuit dat we op korte termijn het publiek 
hierover nader kunnen informeren.
Op het terrein van vergunningverlening worden al langere tijd voorbereidingen getroffen voor

staatssecretaris Rummenie en gedeputeerde Sterk.
Vanzelfsprekend zullen GS en de organisatie tijdens het reces doorwerken aan de 
beantwoording van de verschillende artikel 51 vragen die vanuit uw Staten zijn gesteld. Ik 
hoop op uw begrip te kunnen rekenen dat wij nu onze inzet vooral richten op het beheersbaar 
krijgen van de situatie in de natuurgebieden van Den Treek.
Ik stel voor om niet via deze app met elkaar in discussie te gaan. Vanzelfsprekend zijn 
gedeputeerde Sterk en ik graag bereid om vragen van u te beantwoorden.
Met vriendelijke groet, 
Hans Oosters

18-07-2024 14:32 
18-07-2024 14:32 
dus .
18-07-2024 14:33

haar vakantie te redden. Vrijdag doet zij het overleg met de staatssecretaris en ik dus 
niet.

Gerolf 
cvdK Hans Oosters:

opdracht van de provinciesecretaris ambtelijk onder leiding van onze crisiscoordinator
Bij het crisisteam is de burgemeester van Leusden en zijn medewerkers aangesloten. Het 

crisisteam staat onder de directe bestuurlijke verantwoordelijkheid van gedeputeerde Mirjam

wij besloten om ook het ministerie van LWN om hulp te vragen. Ook vanuit het ministerie is

conditioneren'. Ook worden de mogelijkheden binnen de wet tot afschot beoordeeld. Gezien 
onze wettelijke verantwoordelijkheid om de wolf te beschermen is dit juridisch gezien een 
zeer ingewikkeld traject. Vanzelfsprekend staan al onze juridische stappen open voor bezwaar 
en beroep. Wij kunnen als overheid niet anders dan zeer zorgvuldig en binnen de wettelijke 
kaders handelen.
Juist omdat er zich in Utrecht de unieke situatie voordoet van een wolvenpaar met welpen in
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Pardon, dit betreft het stuk dat je al hebt18-07-2024 14:36
Stuk S&K was uiteindelijk voorzien om 14h.ontvangen.

Ik begreep dat Mirjam een fijne dag

18-07-2024 18:54 cvdK Hans Oosters:
Is het perscontact met Huib en de burgemeester

Vooral deen
woordvoerders waren erg in hun nopjes over het verloop. Goede boodschap en goed

Gerolf ook voor RTL en

! Fijn om te horen!18-07-2024 19:33 cvdK Hans Oosters: Dank

Ik zag dat je gebeld hebt. Ik ben bereikbaar.
Ik heb André van Schie gesproken en aangegeven dat ik

tekst te laten zijn of een

Is Mirjam uit de lucht of is het wenselijk om haar ook te

graag Mirjam ook betrekken. Zij is weer in decvdK Hans Oosters: Ja,

Je hebt een e-mail. sorteert voor op gezamenlijk

27-07-2024 12:35 cvdK Hans Oosters: Ik ook.
teruggebeld en hem indringend geadviseerd de tekst van

Zojuist melding via over incident tussen31-07-2024 12:34
wolf en kind. Wat we nu weten is het volgende:
Kind van 3 jaar, lijkt omver gelopen rond 11.00 vanmorgen, geen (ernstige) verwondingen,

politie is massaal aanwezig, kleding is veiliggesteld
is onderweg naar locatie en probeert beter beeld te

Indien juist dan betreft het de gemeente Zeist.
cvdK Hans Oosters: Dank voor de melding Het wil maar niet

cvdK Hans Oosters: Wordt er contact opgenomen met de burgemeester van

Dat contact gaan we nu leggen.
niet bereikbaar vanwege reces. Ik heb haar net welis

geappt. De loco gaat mij terugbellen.

Contact gehad. Eventueel nader overleg afhankelijk van

Oké; misschien even met bezien of crisisoverlegcvdK Hans Oosters:
einde middag nodig is over dit incident.

Ga ik doen. We zitten naast elkaar. Ga er maar wel van uit:31-07-2024 13:33

zou de aangewezen aanpak zijn. Definitief schriftelijk advies volgt vanmiddag.
lijkt mij dan goed om het crisisoverleg vanmiddagcvdK Hans Oosters: Oké;31-07-2024 13:38

cvdK Hans Oosters:
cvdK Hans Oosters:

goedkeuring. Inclusief keuze om dat onze (gezamenlijke) 
verwijzing naar het bericht als uiting van de gemeente.

18-07-2024 19:21
18-07-2024 19:22

heeft hem zojuist die tekst gemaild.
kind van drie zou omver zijn gelopen door

27-07-2024 12:38
31-07-2024 12:29

om 17:30 uur te beleggen. Mogelijk kan dan loco Zeist ook aansluiten. Willen jullie de 
betrokkenen bij elkaar roepen? Inclusief André?

26-07-2024 20:58
26-07-2024 21:31

18-07-2024 14:41
18-07-2024 18:52

een wolf bij Austerlitz en zou niet verwond zijn. Verdere details ontbreken nog. Ik houd 
jullie op de hoogte.

het besluit genomen is en de uitingen de deur uit zijn, 
heeft gehad. Geniet jij ook enigszins van je vakantie?

Mooi zo!
Persmoment ging goed volgens

overgebracht. Huib is verschenen voor Hart van NL en RTV Utrecht. 
NOS .

bepaal wat er gaat gebeuren. 
26-07-2024 21:33 - 
27-07-2024 11:53 -

27-07-2024 12:25 -
bericht. Mirjam is akkoord.

Dank voor je terugkoppeling. Helder.
Bericht voor op de website komt zo nog jouw kant op voor

31-07-2024 12:50 - 
31-07-2024 12:59 - 
nadere informatie. 
31-07-2024 13:30 -

Ok. Dank.
Voorwaarschuwing:

Zelfs tijd om de persberichten te lezen "5 
goed gegaan?

locatie Austerlitz (Austerlitzeweg), 
voor sporenonderzoek, 
krijgen van de situatie.
Tot zover.

27-07-2024 11:53 
betrekken?
27-07-2024 11:56 
lucht.

had gebeld heb ik zelf 
te gebruiken.

31-07-2024 12:34 
31-07-2024 12:37 
rustig worden...
31-07-2024 12:38 
Zeist?
31-07-2024 12:39
31-07-2024 12:50

cvdK Hans Oosters: Prachtige toch dat Leusden©
Zonde en balen van de datum in het PS bericht. Maar fijn dat

voorlopig advies deskundige is dat de wolf verkent of kleine mensen een prooi zijn. Afschot
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Ja. Weet je het zeker van Andre? Volgens het schema is hij31-07-2024 13:40
niet meer loco. Mirjam is dat nu. Die is in het buitenland maar is wel beschikbaar om

Schema klopt blijkbaar niet...loco moet ter plaatsecvdK Hans Oosters:
kunnen zijn. Dus André wel uitnodigen.

cvdK Hans Oosters: Nee, goed dat hij op de hoogte is voor nu. Geldt dat31-07-2024 13:42
ook voor de (loco) burgemeesters van Leusden en Woudenberg?

Hebben wij vanmiddag paraat hoe snel wij als provinciecvdK Hans Oosters:
die afschotvergunning kunnen geven? En welke wolf is het waarschijnlijk?

1. Nee. We hebben nog niks. Zouden we morgen bespreken. 2.

Herstel eerdere bericht: andre is vandaag nog loco volgens

Ter info:
heb haar niet telefonisch kunnen bereiken.

niet geïnformeerd en wil dat pas na ons overleg

Zal ik het nieuwsbericht delen met de leden van GS of heb

We gaan om 21.15h publiceren.
ik heb het nog niet gedaan en ik denkcvdK Hans Oosters: Graag, nee,

Dat is niet doorgekomen. Dan moet ik mijn bericht aan

wij vandaag met een tijdstip komen.
01-08-2024 10:13 Eens wat betreft

https : //www.binnenlandsbestuur . nl/ruimte-en-01-08-2024 10:44 cvdK Hans Oosters:
milieu/faunabescherming-afschieten-wolven-utrecht-kans loze-zaak

Mirjam gesproken en zij is het eens met de opzet01-08-2024 12:07 cvdK Hans Oosters:
bijeenkomst PS-leden besloten zoals wij met elkaar bespraken.

Blijkbaar staat in onze uitnodiging 5/9. Daar zijn nucvdK Hans Oosters:
vragen om een correcte versie te sturen? Dank!

Ga ik nu doen.Waardeloos.
Mirjam koerst op een bijeenkomst in restaurant bergzicht

voor ondernemers aanstaande maandag die het midden houdt tussen klein en heel groot. Met een
vrij willekeurige, deels nader te bepalen, Bijvoorbeeld de eerdergroep ondernemers.

Bergzicht en nader te bepalen partijen uit Austerlitz.bezochte boeren,

Ja! We moeten de suggestie vermijden dat dit al de01-08-2024 15:50 cvdK Hans Oosters:
eerste bewonersbijeenkomst is.

dank voor het doorsturen. De uitnodiging01-08-2024 15:55 cvdK Hans Oosters: Beste

Catsburg heeft haar (in ieder geval tot net) 
van straks gaan doen.

31-07-2024
31-07-2024
31-07-2024

13 : 43
13 : 43
13 : 45

31-07-2024 15:24
31-07-2024 15:44

31-07-2024 21:01
31-07-2024 21:03

01-08-2024
01-08-2024
01-08-2024

12 : 50
15 : 28
15 : 28

cvdK Hans Oosters:
cvdK Hans Oosters:

gedeeld dat mogelijk een acute situatie bestaat die direct ingrijpen nodig maakt en dat we 
daarbij de samenwerking zoeken tussen Rijk, provincie en gemeenten. En dat hij welkom is bij 
het bestuurlijk overleg.

roept behoorlijk wat vragen op. 1. wat betekent besloten, wordt bedoeld onder geheimhouding 
en wie legt dat op? 2. wordt er een verslag gemaakt? 3. wordt de (mondelinge) informatie ook 
later schriftelijk gedeeld met andere Statenleden en media? 4. Hoe verhoudt hetgeen gezegd

13 : 40
I k heb
13 : 41

weer vragen over. Wil jij 
01-08-2024 15:29 - 
01-08-2024 15:36 -

Mirjam ook niet. Voor het doorsturen aan PS heb ik Mirjam de suggestie gedaan om daar gelijk 
de uitnodiging in op te nemen voor aanwezige PS-leden om op maandagochtend met Mirjam en mij 
in gesprek te gaan.

op en treedt op namens provincie zinder adequate sturing door 
besproken en geëscaleerd naar

17.30h. 
31-07-2024 
Heuvelrug. 
31-07-2024

Incident vond plaats vlakbij de grens met Utrechtse 
geïnformeerd. Hem nu niet betrekken bij dit overleg?

<Media weggelaten>
Stas heeft ambtelijk gevraagd of hij kan helpen. We hebben

31-07-2024 13:47 
Weten we niet. 
31-07-2024 13:48 
het schema.
31-07-2024 14:50

31-07-2024 21:01 -
jij dat in een app gedaan?

31-07-2024 21:03 
intrekken.
31-07-2024 21:04 
01-08-2024 09:53

Neemt taakopvatting ruim 
Gisteren met

Bel Mirjam eerst even...
heeft op de fraktievoorzittersapp aangeven dat

is tot 3 augustus afwezig. Ik
Mijn appje heeft ze niet gelezen. Wethouder

Zij belt staatsbosbeheer voor.locatie bijeenkomst tbo's. 
cvdK Hans Oosters: <Media weggelaten>

Ja. Beide bgm's gesproken. Waren blij met contact. 
cvdK Hans Oosters: Super Q
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wordt op de bijeenkomst zich tot de informatieplicht van GS, ofwel als iets wordt gemeld in
de 'besloten' bijeenkomst wordt PS als geheel dan geacht te zijn geïnformeerd? 5. Wat is het

vorm dan ook voor welke maatregel dan ook.
vertegenwoordigd door en

Mirjam ook eens. We benaderen Beauforthuis,01-08-2024 16:20
speeltuin/restaurant pyramide van Austerlitz en een scoutinggroep.

cvdK Hans Oosters: en collega's,Beste
Het is een uitzonderlijke situatie waarin het provinciebestuur zich gedurende deze
recesperiode bevindt. GS gaat er vanuit dat er bij PS behoefte is aan informatie uit de

noodzakelijk blijken, zal tijdens de bijeenkomst worden afgesproken hoe de andere niet
aanwezige leden van PS van die informatie op de hoogte worden gesteld. Onze
communicatiestrategie is nu volledig gericht op het geven van feitelijke informatie en
advies aan inwoners, ondernemers en gebruikers van de Utrechtse Heuvelrug. Er zal dus geen
gelegenheid zijn voor de media om de bijeenkomst bij te wonen. De bijeenkomst maandag is

01-08-2024 19:14 cvdK Hans Oosters :
Gebiedsofficier van justitie

@om.nla.

doel van de bijeenkomst? En, 
mijn idee geen sprake zijn.

01-08-2024 16:21
01-08-2024 16:38

for the record, van meer dan informatieverschaffing kan naar
Dus ook niet om het vragen van politieke legitimatie in wat voor

Naar het zich nu laat aanzien, wordt de WD 
Ik ben zelf nog met vakantie in het buitenland.

Graag hoor ik nog reactie op de vragen. Dank en succes allen met de komende periode! 
01-08-2024 15:57 - cvdK Hans Oosters: (

eerste hand. Daarom worden jullie uitgenodigd aanstaande maandag. Besloten betekent dat de 
bijeenkomst alleen toegankelijk is voor genodigden. Voor zover ik nu kan overzien zal in de 
bijeenkomst geen vertrouwelijke informatie worden gedeeld. Mocht dat uiteindelijk wel

uitsluitend bedoeld om bij te praten en jullie de gelegenheid te geven om vragen te stellen. 
Er zal geen verslag gemaakt worden, maar vanzelfsprekend kunnen jullie informatie delen met 
jullie fraktie.

terecht stelt is de bijeenkomst geen vergadering in de normale vergadercyclus. 
Verantwoording vanuit het college zal op gebruikelijke wijze na het reces en in openbaarheid 
plaatsvinden. Van PS zal maandag geen standpunten of besluitvorming worden gevraagd. 
Graag tot maandag! 
Hans
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